

## 麟阁药学社规章制度

1. 麟阁药学社是一个由西交利物浦大学学生组织的组织类社团，由本科生物制药专业负责人张杰老师担任指导老师
2. 社团成员必须是具有西交利物浦正式学籍的大学生。
3. 药学社旨在为学生在课内外普及更多药学知识，培养学科思维，提供药学学术交流平台。
4. 社团成员需遵守社团制度并维护社团章程、利益，服从管理层领导，坚持少数服从多数，个体服从集体的原则。社团成员团结友爱，遵守学校各项规章制度，举办合乎校规和法规的社团活动，如有重大违纪者，退社处理。
5. 药学社管理层需辅助药学院开展活动，管理层成员不得无理由拒绝辅助开展活动。
6. 如身负重要职能的社团成员由于私人原因需退出社团，须按模板要求出示不少于 400 字的书面说明并完成工作交接。
7. 任何社团成员在参与各类活动行使个人权利时，不得损害国家社会学校社团的利益，不得妨害其他社团、他人行使权利
8. 社长和副社长具有最终决定权。社团管理层须各守其位、各司其职。社团管理层受所有社团成员监督，对于违反组织纪律、擅自使用权力或在任期间不履行义务的社团管理层，可对其进行指控，行为严重者做出撤销管理层职位、退出社团处理。
9. 管理层换届选举时所有老管理层成员必须全部出席，成员可

选择性出席。投票过三分之二方可当选。

10、本社团在与其他社团、校队寻求合作时，须服从社团规章制度，不得过度干涉、干扰其他组织的正常运行。

11、社团成员享有社团内部资源，不得将社团财产对外泄露、公开。

12、社团公众号、B站账号等社团账号权限仅允许社团管理层持有，不得对外租借。

13、社团公众号、B站账号等社团信息内容须合法合规，不得损害社团利益，不受其他组织干扰。

14、社团规章制度的成立、更改须在社团指导老师指导下，由社长/副社长组织管理层会议，并将结果对所有社团成员公示。

最终解释权归麟阁药学社所有

## XJTLU Pharma Sci Club Rules

XJTLU Pharma Sci Club is an organizational society organized by the students of Xi'an Jiaotong-Liverpool University, and it is guided by Mr. Zhang Jie, who is in charge of the undergraduate biopharmaceutical major

2. Members of the association must be university students with official school status of XJTLU.

3. XJTLU Pharma Sci Club aims to popularize more

pharmaceutical knowledge for students in and out of class, cultivate disciplinary thinking, and provide a platform for pharmaceutical academic exchange.

4. The members of the association shall abide by the system of the association and safeguard the constitution and interests of the association, obey the leadership of the management, adhere to the principle that the minority is subordinate to the majority and the individual is subordinate to the collective. Members of the club shall abide by the rules and regulations of the school and hold club activities in accordance with the rules and regulations of the school. If there is a major violation of discipline, they shall be dismissed from the club.

5. The management of XJTLU Pharma Sci Club shall assist the School of Pharmacy in carrying out activities, and members of the management shall not refuse to assist in carrying out activities without reasons.

6. If a member with important functions needs to withdraw from the club for personal reasons, he/she shall produce a written explanation of no less than 400 words and complete the handover of work as required by the template.

7. When participating in various activities to exercise individual rights, any member of the association shall not harm the

interests of the national social school associations, or obstruct the exercise of rights by other associations or others

8. The President and Vice President have the final decision. The management of the association shall abide by their positions and perform their duties. The management of the association shall be supervised by all the members of the association. For those who violate the organizational discipline, use their power without authorization or fail to fulfill their obligations during their term of office, they may be accused.

9. All members of the old management must attend the election of the new management. A two-thirds vote is required to be elected.

10. When the club seeks cooperation with other clubs and school teams, it shall obey the rules and regulations of the club and shall not excessively interfere with or interfere with the normal operation of other organizations.

11. Members of the association shall enjoy the internal resources of the association and shall not disclose or make public the property of the association.

12. Club official account, Bilibili account and other club account rights are only allowed to be held by the

management of the club, and are not allowed to be rented out.

13. The information content of the public account of the association, the account of Station B and other associations shall be legal and compliant, shall not harm the interests of the association, and shall not be interfered by other organizations.

14. The establishment and change of rules and regulations of the association shall be under the guidance of the association instructor, the president/vice president shall organize the management meeting, and the results shall be publicized to all the members of the association.

The final interpretation of XJTLU Pharma Sci Club.